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De zon scheen al volop toen 
voorzitter Venema de dag opende. 
En dat zou de hele dag zo blijven. In 
zijn welkomstwoord ging Peter 
nadrukkelijk in op de wenselijkheid 
van een constructieve 
samenwerking tussen alle betrokken 
partijen. In dat licht dankte hij de 
sprekers van Rijkswaterstaat en 
Staatsbosbeheer dan ook voor hun 
bereidheid om tijdens deze 
donateursdag niet alleen een 
presentatie te verzorgen, maar ook 
de rest van de dag aanwezig te zijn. 
Daarmee gaven zij immers de 
gelegenheid om wat uitgebreider en 
informeler van gedachten te 
wisselen met donateurs en bestuur.  

‘RWS, wel degelijk’ 
Dhr. Kees Tilma is hoofd van het 
district Waddenzee. Na een korte 
uiteenzetting over 
organisatiestructuur en 
doelstellingen van Rijkswaterstaat –
onder het motto ‘RWS, wel degelijk’- 
ging hij uitgebreid in op de 
werkzaamheden van RWS op 

Rottum. Vooral de verschuiving in 
het takenpakket kwam daarbij aan 
de orde. Overigens ontzenuwde dhr. 
Tilma daarbij alle berichten als zou 
RWS zich geheel van de eilanden 
terugtrekken. “Wij zijn zelf in hoge 
mate verantwoordelijk voor die 
verhalen, maar ze kloppen niet. 
RWS was, is en blijft 
verantwoordelijk voor extensief 
beheer van de kustlijn, de 
toepassing van de 
waterstaatswetgeving, de 
calamiteiten-organisatie 
en brede monitoring.” 
Daarbinnen zorgt 
Rijkswaterstaat voor het 
opruimen van zwerfvuil en 
verontreinigingen, 
vergunningen en werken 
in het kader van de 
waterstaatswetgeving, 
fysische en biologische 
metingen en het volgen 
van de ontwikkeling van 
de kustlijn. “Samen met 
onze natuurbeheer-
collega’s (SBB en LNV) 
borgen we het behoud 
van een uniek gebied. Hoe de taken 
in de toekomst precies verdeeld 
worden, is in overleg. Vooralsnog 
maakt uw stichting daar deel van 
uit.” 
Tot besluit sprak dhr. Tilma de wens 
uit om in goede samenwerking en 
harmonie met Staatsbosbeheer en 
SVRR de komende jaren de 
uitvoerende te kunnen verrichten: “Ik 
wens u daarin een goede partij en  
partner”. 

‘Samenwerking in het 
Waddengebied’ 
Ook dhr. Michel Firet, 
Programmaleider Wadden bij 
Staatsbosbeheer –“Ik ben geen 
ervaringsdeskundige”- stond eerst 

stil bij de structuur en visie van zijn 
organisatie. SBB wil zich sterk 
maken voor een gezonde en 
duurzame Waddenzee, het grootste 
natuurgebied van Nederland. Daarbij 
geldt dat het systeem boven de 
soorten gaat: “De Waddenzee is een 
volwaardig ecosysteem waar 
processen, patronen, habitats en 
soorten integraal deel van uitmaken. 
Natuurlijke dynamiek is de spil van 

het systeem en deze krijgt de 
maximale ruimte. Daar waar andere 
functies de natuur kunnen schaden, 
staat het belang van de natuur 
voorop. Maar”, voegt Firet daar aan 
toe, “Het gebied gaat niet op slot. 
Beleving en betrokkenheid geven 
tenslotte draagvlak voor de natuur”. 
Die beleving is voor SBB dan ook 
heel belangrijk: “Genieten van de 
Waddenlandschap is een groot 
goed. Beleving en recreatie nemen 
in het Waddengebied 2030 een 
belangrijke plaats in.” Maar wel 
binnen kaders. Vogel- en 
Habitatrichtlijn en Natura 200 leggen 
SBB een 
instandhoudingsverplichting op die 
verder ingrijpen niet toelaatbaar laat 
zijn. 

Op een zonovergoten 13e mei reisden zo’n zeventig donateurs en 
genodigden af naar ‘t Zielhoes in Noordpolderzijl voor onze 

tweejaarlijkse donateursdag. Op het programma: voordrachten van 
de heren Tilma (RWS) en Firet (SBB), een boottochtje met Louis de 

Jonge, een kwelderwandeling onder leiding van Wim Dijksterhuis 
en een diapresentatie door ……  

En natuurlijk veel tijd om oude en nieuwe bekenden te ontmoeten. 

Donateursdag SVRR 

Ir. K. Tilma 

M. Firet (rechts) wordt geïntroduceerd door 


